
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 11. května 2023 
 
Přítomni: Barták, Forst, Koucký, Loebl, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Host: Rokyta 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (13. 4.) - bez připomínek. 
 
 2. Kolegium sekce schválilo (9 pro) návrh rozpočtu předloženého proděkanem 

Sgallem. Schválilo rovněž návrhy na navýšení mezd, odměn za cvičení a garance 
AP1. 

 
 3. Proběhla diskuse o možných principech tvorby rozpočtu UK pro další léta. Je 

třeba důsledně vykazovat vědecké výsledky v databázích, které by mohly mít vliv 
na jeho tvorbu. V OBD je nově nutné vyplňovat pole pro CORE ranking 
konferencí. 

 
 4. Proběhla diskuse nad formou připravované publikace k 30. výročí sekce – bude 

se vydávat jako brožura. Kolegium také schválilo několik návrhů na ocenění při 
příležitosti výročí. 

 
 5. Kolegium se shodlo na názvu série přednášek před VR, budou se nazývat 

„Matouškovské přednášky“. 
 
 6. Návrhy témat pro místa univerzitních postdoků je třeba poslat na OVZS a na 

vědomí proděkanovi Sgallovi do 1. 6. 
 
 7. Proděkan Sgall upozornil na nutnost vyplňování evropského formuláře A1 při 

výjezdech. Obvykle ho nikdo nevyžaduje, v opačném případě je třeba takový 
případ dát na vědomí a ve spolupráci s personálním oddělením vyřídit formality. 

 
 8. Proděkan Sgall informoval o předpokládaném přesunu termínu přijímaček do 

Ph.D. studia na březen, abychom se dostali blíže termínům obvyklým ve světě. 
Proběhla diskuse o možných způsobech propagace. 

 
 9. Příští kolegium bude 15. 6. společně s radou Cooperatia. 
 
 
 Zapsal: Forst 


